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Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: zmiany trasy linii autobusowej nr 71. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o rozważenie zmiany trasy linii autobusowej nr 71 w kierunku os. Wichrowe 

Wzgórze – rezygnacja z wjazdu pod galerię handlową Avenida. Pozwoliłoby to na skrócenie czasu przejazdu 

autobusów o około 3-4 minuty. Autobus w kierunku os. Dębina nie wjeżdża pod galerię handlową. 

Na trasie linii 71 nadal funkcjonowałyby przystanek „Poznań Główny” – na ulicy Towarowej, przy 

skrzyżowaniu za ul. Matyi. Jest on dużo ważniejszy niż przystanek przed galerią handlową – umożliwia on 

przesiadki na linie tramwajowe. Ponadto, dzięki nowootwartemu przejściu dla pieszych przy ul. Matyi, 

zapewnione będzie wygodne dojście do dworca kolejowego.  

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


